

Onsdag d. 12. december 2018 kl 18:00 – 21:00

Hotel Phønix

Afbud: Bolette, Tina, Teddy

Dagsorden	Referat
0. Godkendelse - Referat fra sidste møde - Dagsorden	Godkendt  Godkendt
1. Orientering - Medarbejdere - Elevråd - Integrationsrådet - Formanden / Bestyrelse - Ledelsen	Medarbejdere: - ØB: det stunder mod jul - SK: det stunder mod jul  Elevrådene: - Ønske til rettelser til princip om distriktselevråd.  Integrationsrådet: v/Pia - Møde afholdt. Pia orienterede. - Mulig henvendelse til SB vedr fremme af integration af forældrenes inklusion i lokalområdet.  Formand / bestyrelse <ul style="list-style-type: none"><li>Fælles råd organ d 6/11: formandskabet deltog.<ul style="list-style-type: none"><li>5 politikere deltog.</li><li>Fokus:<ul style="list-style-type: none"><li>Sammenhængende børnepolitik. Socialområdet og det specielle fylder meget.</li><li>Elevernes deltagelse i fælles rådg organ? Budskabet var, at SB formandsskabet dækker elevernes ind.</li><li>Klassetrivsel – fællesskabet i klasserne.</li><li>Budget 2019 kort gennemgået.</li><li>Oplæg om Sundhed og bevægelse: - hvordan arbejder man med dette i skoleverdenen?</li></ul></li></ul></li><li>Formandsskabets møde den 22/11 omkring arbejdet med principper.</li><li>SB-mødet den 28/3 kl 19 flyttes til lørdag d. 30/3 kl 9-13. Sted tilgår. SDL tilretter kalenderen</li></ul>

- Orientering fra årsmødet i Skole-og-Forældre i Nyborg. V/Michael. Stikord:
  - Oprettelse af lokalforeninger.
  - Valg af ny formand til landsforeningen.
  - Michael anbefaler deltagelse til næste år.
- Skolebestyrelsesseminarer 2019, d. 2/3 2018, kl 0930-16, HHH,
  - Tema: Skole-hjem samarbejdet
  - Interesserede?: samles op til januarmødet.

Ledelse:

- Øko
  - Forbrugsprocent: 89,24
  - Forventninger til regnskab 2018: + 2 %
  - Budget 2019: pres på visitationer (-500 tkr), fortsat glidning fra elev- til klassesakt
  - Budget godkendt.
- Professionel kapital: Undersøgelse, just frigivet, konklusioner og indsatser orienteres der om senere
- "Tal til windows" – Distriktslicens. Er iværksat.
- AT på besøg på ØB d. 29/10
  - Der var tale om et genbesøg i forhold til et besøg for et år siden. Siden besøget sidste år, er der lavet en række tiltag, hvilket har resulteret i en grøn smily.
- ØB: En fysisk APV på ØB kortlagte problemer med CO<sub>2</sub>-indhold i luften i en række lokaler; problemerne løses i løbet af 2019, arbejdet påbegyndes i februar.
- Asyl-omplaceringer
  - Asyl forventes lukket ned den 31.1. 3 ud af 5 lærere omplaceret i det kommunale skolevæsen, 1 fastansat pædagog omplaceret, en tidsbegrænset ansat pædagog omplaceret. Elevtal svinger fra dag til dag.
- Antimobbepplan: MED har vedtaget plan.
  - Overbygningen: digi-mobbepplan
  - Fundament: de 3 skolars antimobbepplaner
  - Klageret + vejledning
  - Or til SB på næste møde / på dagsorden
- 16B: Status/evaluering og process mod kommende skoleår.
  - Ledelsesproces via skemaer: eval → nyt skoleår.
  - Ledelsesopfattelse: er der 2 læ på de ønskede timer? Er der aflysninger af 16B. Anvendes 16B som vikarer. Hvilket bøvvl opleves der?
    - ØB: alt skemalagt jf ansøgningen, læ med viden om kl og fag. Ikke anvendt til vikar. 16b-læ der bliver syg, dækkes ikke.

	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ SK: oplever intet bøvl. Dækker ikke ind for vikar på 16B. Alt skemalagt jf ansøgning iff fag og 16b-læ ønsket (få/fag-læ princip).</li> <li>▪ SØ: skemalægning og fagf 100%. faglæ-princip er styrende. 16B-læ ikke anvendt som vikar. 16b-læ vikardækkes ikke. Fast læ vikardækkes hellere ikke. Ingen bøvl.</li> <li>• Læreroplevelse: Under udarbejdelse via dataindhentning lokalt.</li> <li>• Formand har henvendt sig til avisen vedr. evt artikel om 16B ... afventer tilkendegivelse fra avisen.</li> <li>• SØ Skolegård, 6/11: <ul style="list-style-type: none"> <li>• December: udbud.</li> <li>• Opstart ca. uge 8. minimum skolegård måske også vest-areal.</li> <li>• Færdig?</li> </ul> </li> </ul>
<p>2.</p> <p>Principper</p> <p>Overblik</p>	<p>Præsentation af eksisterende principper på de 3 skoler.</p> <p>Fast skabelon til udarbejdelse af principper – forslag vedlagt?</p> <p>Afholdelse af temadag d 30/3 (annullering af SB d 28/3): JA.</p> <p>Opstart på behandling af følgende principper – beslutning herom:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Overgangen ØB-SØ til 7. årg. (kan senere udbygges med interne og eksterne overgange) <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Arb grp: Palle, HS/KV? Carl-Otto → laver udkast → sendes til ØB/SØ rep forældrene, elever → SB</li> <li>○ Emne: Overskolingens ØB-SØ fra 6.-7. kl</li> </ul> </li> <li>• Undervisningens organisering <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Arb.grp: JT, Michael, Jan, SDL, Thea</li> </ul> </li> <li>• Ønske til rettelser til princip om distriktselevråd. (fra elevrep i SB) <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Arb.grp: Asta, Thea, Alexander, Carl-Otto</li> <li>○ På dagsorden til D-elevråd: 15/1 2019: Oplæg til SB 23/1: afdækning af emner og indhold + proces videre frem. Procesplan ønskes.</li> </ul> </li> <li>• Proces....</li> </ul> <p>Bilag til dagsorden:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Oversigt over principper</li> <li>• Principskabelon – udkast.</li> </ul>
<p>3.</p> <p>Synlighed og Branding</p>	<p>Pia komme med kort oplæg</p> <p>Udsættes</p>

Af / i Distrikt Syd		
4. Påskønnelse af elever.	<p>Påskønnelse overfor de elever der deltager i, eksempelvis, skolepatrulje, legepatrulje eller andet. v/Peter.</p> <p>Formanden præsenterede overblik over emnet på tværs af skolerne.</p> <p>Drøftelse - Påskønnelsen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Karakter og størrelse?:</li> <li>- Diplom?</li> <li>- Anledning?</li> <li>- Harmonisering af str: omfordeling via distriktet rent øko.</li>   <li>- Konklusion: Elevernes skal behandles ens for samme indsats på tværs → SDL: D-elevråd, L-Syd. → ord til SB senere, (måske princip?)</li> </ul>	
Oversigt over udvalg:	Formandsskabet	Peter, Pia, Pernille
	Ansættelsesudvalg	Lokale rep for de 3 skoler
Møder: 2018-19 (Besluttet 6/6/18)	<p><del>SØ: 21/8</del></p> <p><del>SK: 18/9</del></p> <p><del>ØB: 25/10</del></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Phønix: 12/12, kl 18 – 1930 og kl 1930-21.</li> <li>- SØ: 23/1</li> <li>- SK: 30/3 – kl 0930-13 – sted tilgår.</li> <li>- ØB: 30 /4</li> <li>- SØ: 12/6</li> </ul> <p>Alle møder kl 1830-21</p> <p>Andet:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lokalt: 3-4 stk</li> <li>- Arbejdsgruppemøder: x</li> <li>- Formandskab: 3-4 gange</li> <li>- Dialogmøde med BSU: 1-2 stk</li> </ul>	

Underskrift:

  
Vibeke Hyldahl

  
Pia Uth, NF

  
Micheal Peter Hansen

  
Charlotte Søgaard

  
Lars Wieland Tornøe

  
Palle Bendsen Mortensen, ma-rep.

  
Jan Philip Philipsen, medarbejderrep.

  
Elev-rep

Jørn Højbak Rasmussen - Spkl

  
Bolette Rye Mønsted


  
Pernille Bak Dahl, NF

  
Peter Stecher, FM

  
Tina Holm

  
Teddy B. Sørensen, ma-rep.

  
Alexander  
Elev-rep

  
Asta Risager  
Elev-rep

